

MAMMA VET BÄST

MOTHER KNOWS BEST

Mikael Bundsen



Geboren 1989 in Göteborg. Studierte dort Filmregie an der Valand Akademie der Universität. Sein Kurzfilm SOMETHING BEGINS, SOMETHING ENDS wurde auf dem Stockholm International Film Festival ausgezeichnet. MAMMA VET BÄST ist die Vorstudie zu einem Spielfilmprojekt.

Born in Gothenburg, Sweden in 1989, he studied film directing at the Valand Academy in the same city. His short film SOMETHING BEGINS, SOMETHING ENDS screened at the Stockholm International Film Festival. MAMMA VET BÄST is a preparatory work for a feature film project.

Filmografie Kurzfilme: **2010** Något börjar, något tar slut (Something Begins, Something Ends) **2012** Bättre i Berlin (Better in Berlin) **2015** Det bor inga bögar i Bollebygd (The Moment That Passed) **2016** Mamma vet bäst

Er ist also schwul. Heute Abend hat er ihr seinen Freund vorgestellt. Zum Abschied küsst er ihn leidenschaftlich. Er hat Glück, so eine tolerante Mutter zu haben. Das ist nicht selbstverständlich. Seinem Vater solle er es lieber noch nicht erzählen, sagt sie. Und in der Öffentlichkeit sollte er sich erst recht nicht als schwul zu erkennen geben. Viele hätten Vorurteile. Nicht alle seien so verständnisvoll wie sie.



Alexander Gustavsson, Karl-Erik Franzén

Foto: Mikael Bundsen

So, he's gay. This evening he's introduced his boyfriend to his mum and later kissed him passionately goodbye in the car. He's fortunate to have such an open-minded mother – not everyone is as lucky. But she thinks it's best that he doesn't tell his father yet. And he certainly shouldn't make it known in public that he's gay. A lot of people are prejudiced. Not everyone is as understanding as his mother.

Schweden 2016

12 Min. · DCP · Farbe

Regie, Buch **Mikael Bundsen**
Kamera **Mikael Bundsen**
Schnitt **Mikael Bundsen**
Sound Design **Anders Kwarnmark**
Ton **Nicklas Dahlström**
Produzent **Erik Hemmendorff**

Darsteller

Alexander Gustavsson (Sohn)
Hanna Ullerstam (Mutter)
Karl-Erik Franzén (Freund)

Produktion

Plattform Produktion
Göteborg, Schweden
+46 70 1711923
erik@plattformproduktion.se

Weltvertrieb

noch offen